



# CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang  
 Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercyppg@yahoo.com  
 Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara  
 Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*  
 9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)  
 9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)

PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap



MASA MISA & DOA	HARI	KETERANGAN
<b>Sakramen Perjamuan Kudus</b>		<b>Minggu ke-28 Waktu Biasa</b> Is 25: 6-10 Phil 4: 12-14, 19-20 Mt 22: 1-14 (atau 22: 1-10)
Doa Rosario 8.30 pg Misa 9.00 pg	<b>AHAD 15 Okt</b>	Santo Hedwig, Religius
Doa Rosario 5.30ptg Misa Tamil 6.00ptg		Santa Margaret Maria Alacoque, Perawan
<b>Tiada Misa</b>	<b>ISNIN 16 Okt</b>	
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	<b>SELASA 17 Okt</b>	Santo Ignatius dari Anthiochia, Uskup & Martir
<b>Chaplet Kerahiman Ilahi</b> 3.00 ptg		
<b>Tiada Misa</b>	<b>RABU 18 Okt</b>	Santo Lukas, Penginjil
<b>Chaplet Kerahiman Ilahi</b> 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	<b>KHAMIS 19 Okt</b>	Santo Yohanes de Brébeuf dan Ishak Jogues, para Imam, Dan Para Sahabat, Para Martir
<b>Chaplet Kerahiman Ilahi</b> 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	<b>JUMAAT 20 Okt</b>	Santo Paulus dari Salib, Imam
<b>Chaplet Kerahiman Ilahi</b> 3.00 ptg		
Lauds 6.20 pg Misa 6.45 pg	<b>SABTU 21 Okt</b>	
Novena kepada OMPH 5.15 ptg Misa 5.30 ptg		
<b>Hari Minggu Misi</b>	<b>Minggu ke-29 Waktu Biasa</b> Is 45: 1, 4-6 1 Th 1: 1-5 Mt 22: 15-21	
Doa Rosario 8.30 pg Misa 9.00 pg	<b>AHAD 22 Okt</b>	

## Doa & Meditasi

**Selasa hingga Jumaat jam 3.00 ptg**  
 Kumpulan Doa Kerahiman Ilahi — Bilik Adorasi St. JP II  
**Rabu, 18 Okt jam 8.30 mlm**  
 Meditasi Kristian — Bilik Darjah Tingkat 3  
**Jumaat, 20 & 27 Okt jam 8.30 mlm**  
 Doa Rosario di Grotto diikuti jamuan persahabatan  
**Rabu, 25 Okt, 8 & 22 Nov jam 8.15 mlm**  
 Kumpulan Charismatic Renewal CDM — Dewan St. Faustina

## PERSEMBAHAN MISA

Misa hari kerja: sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.  
 Misa akhir minggu: sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.  
 Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan butiran\* melalui emel: [mascdmsgara@gmail.com](mailto:mascdmsgara@gmail.com)  
 (\*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)  
 Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**  
 No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

tetapi kepada kehancuran dan kebinasaan. Dan jika kita mendakwa dapat memasuki perjamuan dengan syarat sendiri, itu seperti menghadiri pesta pernikahan tanpa menghormati kesopanan yang tepat. Tidak dapat diterima jika kita masuk ke dalam perjamuan pernikahan tanpa mengenakan pakaian pernikahan. "Pakaian pengantin" di sini melambangkan kita yang dipakaikan dengan kasih karunia di dalam Sakramen Pembaptisan. Semua orang yang dibaptis secara percuma diberikan pakaian ini. Kesopanan yang diharapkan dari kita adalah bahawa kita akan menjalankan kehidupan kita sebagai anak-anak Tuhan, yang telah ditebus oleh Kristus. Jika kita hidup seolah-olah kita bukan anak Tuhan tetapi anak dunia, atau lebih buruk lagi, anak musuh, Injil memperingatkan bahawa kita dapat dicampakkan ke dalam kegelapan di luar, akibat yang bukan kehendak Tuhan bagi kita tetapi merupakan hasil alamiah dan mengenkan dari pilihan-pilihan kita yang berdos. Mazmur Tanggapan berbicara tentang keinginan kita akan kelimpahan sebagai kerinduan akan tempat tinggal yang aman: "Aku mau diam di rumah TUHAN seumur hidupku." Kita diciptakan dengan kerinduan akan Syurga. Ketika kita melakukan perjalanan melalui "lembah gelap" di dunia ini, kita membawa benih kekekalan di dalam hati kita. Bagaimana kita dapat memperoleh akses ke tempat tinggal kekal kita bahkan sekarang? Kita mengandalkan kebajikan pengharapan, seperti yang diingikan oleh Aklamasi Injil hari ini: "Semoga Bapa Tuhan kita Yesus Kristus menerangi mata hati kita, supaya kita dapat mengetahui pengharapan yang menjadi milik panggilan kita." Panggilan ini, undangan ilahi ini, adalah untuk mendekat kepada Sumber kelimpahan yang telah memenangkan kemenangan atas dosa dan maut. Kita dapat menuntut kelimpahan ini selama ziarah kita melalui lembah air mata, dibumbui dengan penderitaan dan bahaya dengan menyahut undangan Tuhan yang murah hati dan murah hati bagi kita untuk mengambil bahagian dalam perjamuan syurga, yang berlimpah dengan makanan dan anggur pilihan.

**"Aku akan tinggal di rumah Tuhan seumur hidupku." - Mazmur 23:6**

### REFLEKSI:

Bersyukur atas kelimpahan Tuhan, mengapa saya lupa bersyukur kepada-Nya?  
 Bagaimana kemenangan Kristus atas dosa dan maut menjadi sumber kelimpahan bagi saya?  
 Bagaimana Tuhan memanggil saya untuk berkelimpahan bahkan sampai saat ini?

## OKTOBER 2023 CDM Kampung-Ku

Hidupkan imam kita: Mengapakah Tuhan yang penuh kasih menginginkan kelimpahan. Tetapi bagaimanakah kita mengarahkan kecenderungan alamiah ini dengan benar? Bagaimanakah kita dapat menjaga hati kita agar tidak berlebihan atau menjadi terlalu mementingkan diri sendiri? Bacaan dan renungan hujung minggu ini memberi kita kebijaksanaan, untuk membimbing ke jalan kebajikan semua hasrat alamiah kita akan kelimpahan.

### Niat Doa Paus Fransiskus

Kita berdoa untuk gereja, agar lancar & dialog diamalkan sebagai gaya hidup di setiap peringkat, dan membenarkan dirinya dibimbing oleh Roh Kudus ke arah pinggir dunia.

## Bicara Paderi...

Bacaan hujung minggu ini mengajak kita untuk merenungkan tema kelimpahan. Kita boleh mengandakikan dengan selamat bahawa semua orang menginginkan kelimpahan. Tetapi bagaimanakah kita mengarahkan kecenderungan alamiah ini dengan benar? Bagaimanakah kita dapat menjaga hati kita agar tidak berlebihan atau menjadi terlalu mementingkan diri sendiri? Bacaan dan renungan hujung minggu ini memberi kita kebijaksanaan, untuk membimbing ke jalan kebajikan semua hasrat alamiah kita akan kelimpahan.

Bacaan pertama menjanjikan kelimpahan dalam gambaran indah tentang pesta yang akan disediakan Tuhan. Pesta itu adalah "jamuan makanan yang kaya dan anggur pilihan, makanan yang berair dan kaya serta anggur pilihan yang murni." Ketika nabi Yesaya menulis ini, kerajaan Israel Utara telah jatuh ke tangan bangsa Asyur. Dusir dari rumah dan tanah mereka, mereka hancur, kalah dan miskin. Namun Yesaya menubuatkan masa depan yang berkelimpahan, masa di mana Tuhan semesta alam akan memenangi kemenangan yang menentukan atas kejahatan. "TUHAN akan menghapuskan air mata dari setiap muka." Dengan demikian, perkara pertama dari renungan kita tentang kelimpahan adalah bahawa kelimpahan itu berasal dari Tuhan.

Dalam surat Paulus kepada jemaat Filipi, dia menunjukkan bahawa dia telah belajar untuk menghadapi pasang surut kehidupan dan telah bertumbuh dan berkembang melalui penderitaan hidup. Ia berkata, "Aku tahu bagaimana hidup dalam keadaan yang sederhana, dan aku juga tahu bagaimana hidup dalam kelimpahan. Dalam setiap keadaan dan dalam segala hal, saya telah mempelajari rahsia untuk menjadi kenyang dan kelaparan, hidup dalam kelimpahan dan kekurangan." Paulus menunjukkan kepada kita jalan menuju kelimpahan yang kekal bahkan ketika kelimpahan dunia tiada. Jalan itu adalah kelimpahan damai sejahtera dan sukacita. Perkara kedua yang perlu direnungkan adalah bagaimana kita dapat menarik kelimpahan dari kemenangan Kristus atas penderitaan dan kematian dan menerapkannya dalam situasi apa pun yang kita hadapi.

Tuhan yang menghamparkan meja di hadapan kita di hadapan musuh kita memberikan gambaran lain dalam Injil hari ini. Dia menyukai Kerajaan-Nya dengan "seorang raja yang mengadakan pesta perkawinan untuk anaknya." Perumpamaan ini menawarkan sintesis yang luar biasa dari "pesta makanan yang kaya dan anggur pilihan" dari Yesaya. Undangan yang murah hati ini layak mendapatkan tanggapan yang cepat dan murah hati. Mengabaikannya, atau sibuk melakukan hal lain, atau menganiaya para pembawa pesannya, tidak akan membawa kita kepada kelimpahan,

## PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS

**Tahniah kepada Komuniti Pertama kita. Semoga Sakramen ini menjadi pemangkin kepada kehidupan anda yang sepenuhnya dalam Tuhan sebagaimana Dia ada dalam kamu.**  
 Tuhan yg berkati, Fr. Michael Raymond OFM. Cap

## Pengumuman Perkahwinan:

**Sabtu, 21 Okt 2023**  
 10.30pg (Servis): **Erick Ashvin & Shangari Devi**  
**Sabtu, 28 Okt 2023**  
 10.00pg (Misa): **Alvin George & Flora Francis**  
 1.00ptg (Misa): **Johnical & Evelyn**  
 3.00ptg (Servis): **Raymond Raj & Dhevarani**

*Jika sesiapa mengetahui sebarang halangan kanonik kepada cadangan perkahwinan tersebut, sila hubungi paderi paroki.*

Nota: Bagi pasangan yang berhasrat untuk berkahwin di gereja, sila berjumpa dengan paderi **6 bulan** sebelum tarikh perkahwinan. Hubungi Pejabat Paroki untuk garis panduan perkahwinan paroki selanjutnya.

**Tarikh: Ahad: 15\*, 22, 29 Okt 2023**

**Liturgi untuk kanak-kanak: jam 9.00 pg**

*\*Tiada liturgi kanak-kanak pada 15 Okt*

**Katekismus: jam 10.45pg**

**Pusat Pembelajaran CDM: jam 2.00 ptg**



**KOPI PAGI** anjuran Kementerian Penjara pada **Ahad, 22 Okt.**  
**MAJLIS PAROKI Ahad, 5 Nov (jam 11.00pg).** Mohon doa untuk hasil bermanfaat untuk arahan & misi rohani paroki kami. Semua dialu-alu untuk hadir bersama.

## GENESIS YOUTHS OF MERCY: KEM BELIA

Semua belia dari Tingkatan 1-5 dijemput menyertai.

Tarikh: **Jumaat, 10 Nov - Ahad, 12 Nov.** (daftar sebelum 31 Okt)

Yuran: RM50/org (termasuk T-shirt) atau RM35/org

Hubungi: Agape (016-6441187) or @genesisyouthscdm (IG)

## SEEDS MNISTRY: "MARY BANGKIT DENGAN TERGEMPAR"

Untuk dewasa muda.

Tarikh/Masa: **Jumaat, 20 Okt (8.00 mlm—10.00 mlm)**

Tempat: Pejabat Diocesan Katolik, Jalan Macalister.

Hubungi Monica (018-9570382) atau Jonathan (016-2414689)

## DIVINE VOICES (Suara-suara Ilahi)

Jika anda suka menyanyi & berminat dengan latihan vokal, *Divine Voices* sedang membuat persiapan untuk nyanyian Natal dan ingin anda menyertainya! Terbuka kepada semua! Latihan diadakan setiap **Ahad (2.00 ptg hingga 3.30 ptg)** di bilik darjah tingkat 3. Hubungi: Pamela (012-9133605).

## HUB PACARAN BUJANG KATOLIK KE-6

Anjuran Kementerian Kehidupan Keluarga Diosis Pulau Pinang untuk lelaki (28-46thn) & wanita (25-40thn).

Yuran: RM360/pax. Daftar sebelum **Sabtu, 21 Okt**

Tarikh: **Jumaat, 10 Nov—Ahad, 12 Nov 2023**

Tempat: Pusat Retreat Stella Maris, Tg Tokong.

Hubungi: Theresa (017-5788192)/ Puan Boey (016-4554597).

Pautan pendaftaran: <https://forms.gle/dsVF1BE366MunBYeA>

## DOAKAN ARWAH YANG BERIMAN

Sempena Hari Jiwa, hantarkan mesej dan gambar arwah ke dalam kotak yang disediakan di luar pejabat tingkat bawah.